
Zápisnica zo zasadnutia Predsedníctva 

Slovenskej jazdeckej federácie 
konaného dňa 3.3.2014 v Bratislave 

 
 
Prítomní: Ing. Milutín Kubík (JO ZA), Ing. Jaroslav Ivan (JO BB), JUDr. Viera Obšitníková 
(JO BAm), Janka Rindošová (JO PO), Ing. Marek Horváth (JO KE), Ľubomír Kubiš (JO TT), 
Doc. PhDr. Slavomír Magál CSc. (JO TN), 
Ospravedlnení: prof. Ing. Marko Halo PhD. (JO NR), Ing. Silvia Gavorníková (JO BAo) 
 
Zasadnutie predsedníctva zvolal predseda SJF Ing. Milutín Kubík so začiatkom o 13,30hod. 
v sídle SJF v Bratislave. Podľa článku IX. ods. 5 Stanov SJF pozval členov predsedníctva SJF 
na riadne zasadnutie predsedníctva SJF s nasledovným programom:  
 
1. Otvorenie  
2. Voľba podpredsedu predsedníctva SJF. 
3. Organizačno – technické zabezpečenie VZ SJF  
4. Rôzne  
5. Záver  

 
  
 
K bodu 1 : 
1. Predseda predsedníctva SJF Ing. Milutín Kubík privítal prítomných a skonštatoval, že 
predsedníctvo je uznášania schopné 
2. Zapisovateľom bol zvolený Ing. Marek Horváth, overovateľmi zápisnice Ing. Jaroslav Ivan 
a JUDr. Viera Obšitníková 
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
 
K bodu 2 : 
Predsedníctvo vzalo na vedomie list Ľubomíra Kubiša, na základe ktorého sa vzdal funkcie 
podpredsedu predsedníctva SJF.  
Nakoľko nikto z prítomných členov predsedníctva SJF nekandidoval na pozíciu podpredsedu 
predsedníctva SJF tento bod programu sa odložil na niektoré z ďalších zasadaní predsedníctva 
SJF. 
 
K bodu 3 : 
Ing. Jaroslav Ivan navrhol zrušiť aprílové VZ. Svoj návrh odôvodnil nežiadúcou polarizáciou 
názorov v SJF a neochotou niektorých členov spolupracovať navzájom v rámci komisie na 
prípravu stanov. Podľa neho má konanie VZ význam iba v prípade konsenzu všetkých 
názorov a pri skľudnení celkovej atmosféry v SJF.  
JUDr. Viera Obšitníková vyjadrila sklamanie z totálnej zmeny názorov niektorých členov 
predsedníctva, kým ešte dňa 18.2.2014 boli za urýchlené zvolania VZ. 
Na návrh Ing. Jaroslava Ivana predsedníctvo hlasovaním rozhodlo o zrušení VZ ktoré sa malo 
uskutočniť 26.4.2014.  
Hlasovanie: Za: 5 (Ivan, Kubiš, Rindošová, Magál, Horváth), Proti: 0, Zdržal sa: 2 (Kubík, 
Obšitníková) 



 
K bodu 4: 
1. Predsedníctvo vzalo na vedomie list Ing. Grácza ktorým sa vzdal členstva v SJF. Ďalej 
predsedníctvo vzalo na vedomie odstúpenie niektorých členov oblastných predsedníctiev, 
resp. ďalších členov orgánov oblastí a očakáva ich doplnenie v zmysle platných stanov SJF.  
  

 
2. JUDr.Viera Obšitníková upozornila na nezrovnalosti v uvedení informácie o členoch 
predsedníctva JO Trnava na web-stránke tejto oblasti. Predseda JO Trnava p. Ľubomír Kubiš 
konštatoval, že uvedenú vec prešetrí a zjedná nápravu. 

 
3. Predsedníctvo rozhodlo o uhradení členského príspevku SJF do Konfederácie športových 
klubov.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
4. Predsedníctvo poverilo Ing. Mareka Horvátha prejednať s Axel Trade – vydavateľom 
časopisu „ Životný štýl a kôň“ - podmienky ďalšej spolupráce. Zmluva o spolupráci na rok 
2013 skončila k 31.12.2013.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
5. Predsedníctvo poverilo JUDr. Vieru Obšitníkovú riešením upomienky za neuhradenú 
faktúru za prenájom priestorov PKO Nitra – vyhodnotenie roku 2013 – v celkovej výške 
1500€. Toto podujatie sa neuskutočnilo. .  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
6. Predsedníctvo odsúhlasilo rámcovú zmluvu na odber stravných lístkov pre zamestnancov 
SJF.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
7. Predsedníctvo poverilo predsedu SJF Ing. Milutína Kubíka preverením podmienok dohody 
o pracovnej činnosti ktorú ma SJF uzavretú s externou účtovníčkou a mzdárkou. Finančné 
ohodnotenie sa javí členom predsedníctva ako prehnane vysoké, preto treba tieto dohody 
prehodnotiť. Do tejto doby je potrebné uzatvárať výlučne mesačné dohody o vykonaní práce. 
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
8. Predsedníctvo odsúhlasilo zmluvu o prenájme priestorov a parkovacieho miesta pre SJF.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
9. Predsedníctvo poverilo predsedu SJF Ing. Milutína Kubíka zrušením objednávky časopisu 
„Horse international hippique“ v cene 84,25 €, ktorý SJF doteraz odoberala. 
Hlasovanie: Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
10. Predsedníctvo vzalo na vedomie pozvánku na VZ Zväzu chovateľov koní a poverilo 
zastupovaním SJF na tomto VZ predsedu SJF Ing. Milutína Kubíka.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
11. Predsedníctvo vzalo na vedomie informáciu Ing. Jaroslava Ivana o registrácii 
zahraničných koní a schválilo zverejnenie oznamu na web-stránke SJF v zmysle, že kone 
zahraničných majiteľov sa môžu registrovať za rovnakých podmienok ako domáce kone (t.j. 



na základe Registračného poriadku Časť tretia, Článok I., odsek 12. - na obdobie najviac 
jedného kalendárneho roka, ale aj opakovane !!!).  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
12. Predsedníctvo na návrh predsedu predsedníctva SJF Ing. Milutína Kubíka schválilo 
zriadenie prístupu k účtu SJF cez internet banking jednému zo zamestnancov sekretariátu SJF 
podľa rozhodnutia predsedu predsedníctva SJF.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
13. Predsedníctvo vzalo na vedomie žiadosť URKK a poverilo predsedu predsedníctva SJF 
Ing. Milutína Kubíka zabezpečiť prostredníctvom zamestnancov sekretariátu SJF požadované 
podklady a to v termíne do 14.3.2014.   
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
14. Predsedníctvo poverilo Doc. PhDr. Slavomíra Magála CSc. zvolať prvé zasadanie 
legislatívnej komisie 
Hlasovanie: Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 1 (Magál) 

 
15. Predsedníctvo schválilo žiadosť JK Rozálka na usporiadanie ME 2015 detí, juniorov a 
mladých jazdcov v disciplíne skoky. Žiadosť za SJF podpísal predseda predsedníctva SJF Ing. 
Milutín Kubík.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
16. Predsedníctvo vzalo na vedomie informáciu predsedu predsedníctva SJF Ing. Milutína 
Kubíka, že budú založené účty oblastí.  
 
17. Predsedníctvo v súvislosti s prebiehajúcim súdnym sporom medzi SJF a Ing. Vladimírom 
Chovanom poverilo predsedu predsedníctva SJF Ing. Milutína Kubíka jednaním s Ing. 
Chovanom o možnosti mimosúdneho riešenia sporu a ďalej jednaním s JUDr. Hlbočanom 
ohľadom podmienok zastupovania SJF v súdnom spore s Ing. Chovanom.  
Hlasovanie Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 1 (JUDr. Obšitníková)  
  
18. Predsedníctvo vyzýva členov jednotlivých komisií, aby v čo najkratšom čase 
zorganizovali prvé stretnutia komisií a pripravili návrhy na menovanie predsedov komisií. 
V prípade potreby súčinnosti je potrebné kontaktovať sekretariát SJF, ktorý je povinný 
bezodkladne zabezpečiť príslušnú požiadavku.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
19. Predsedníctvo hlasovalo o doplnení jednotlivých členov do nasledovných komisií: 
Komisia všestrannej spôsobilosti  
- Július Neugebauer – zvolený – Za: 6 hlasov 
- Ladislav Koscelník – zvolený - Za: 7 hlasov 
- Martin Maivald – zvolený – Za: 6 hlasov – Doložiť písomný súhlas. 
- Zdeno Malík – nezvolený – Za: 4 hlasy 
Drezúrna komisia  
- Richard Potocký – zvolený – Za: 7 hlasov 
Legislatívna komisia 
- Ľubomír Cibere – zvolený – Za: 6 hlasov 
 



Za predsedu komisie všestrannej spôsobilosti bol na návrh komisie menovaný Ľubomír 
Paučo. 
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
20. Predsedníctvo schválilo nasledovné návrhy Ing. Jaroslava Ivana: 

- Predsedníctvo žiada usporiadateľov o bezpodmienečné dodržiavanie termínov 
nahlasovania pretekov a rozpisov do športového kalendára na základe platných 
Pravidiel a Smerníc vo všetkých jazdeckých disciplínach, najmä v jazdeckej disciplíne 
skoky (Smernica riadenia skokových súťaží). Predsedníctvo zatiaľ nepristúpilo 
k uplatňovaniu správnych poplatkov.  
- Predsedníctvo žiada staviteľov parkúrov, aby dôsledne dodržiavali povinnosti 
vyplývajúce zo Skokových pravidiel – ako napr. Prílohu N I, Technické podmienky 
stavby parkúrov. 
- Predsedníctvo žiada rozhodcov o bezpodmienečné dodržiavanie termínov zasielania 
oficiálnych výsledkov a správy hlavného rozhodcu na základe platných Pravidiel 
a Smerníc vo všetkých jazdeckých disciplínach. 
- Predsedníctvo nariaďuje zverejňovanie Správy hlavného rozhodcu na web-stránke 
SJF pri rozpisoch a výsledkoch z jednotlivých pretekov. 
- Predsedníctvo poveruje skokovú komisiu o urýchlenú prípravu návrhu - aktualizáciu 
Smernice riadenia skokových súťaží, ako aj Skokových pravidiel podľa aktuálnych 
trendov.  
- Predsedníctvo poveruje ostatné komisie pre jednotlivé jazdecké disciplíny o prípravu 
návrhov – aktualizácií prislúchajúcich Smerníc a Pravidiel podľa aktuálnych trendov.   

Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 

21. Predsedníctvo sa zaoberalo návrhmi Doc. PhDr. Slavomíra Magála CSc., ktoré odzneli aj 
na rokovaní komisie všestrannej spôsobilosti – tréningové stredisko mládeže, systém podpory 
sústredení.  
Predsedníctvo rozhodlo, že sa uvedenou problematikou (aj v ostatných jazdeckých 
disciplínach) bude zaoberať po schválení rozpočtu pre rok 2014. 
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
  
22. Predsedníctvo poverilo sekretariát SJF prípravou podkladov pre rozpočet SJF na rok 2014.  
Hlasovanie Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 
23. Predsedníctvo schválilo zjednotenie termínu registrácie pre členov a kluby na 15. 3. 2014.  
Hlasovanie Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 1 (Ivan)  
 
24. Predsedníctvo zrušilo uznesenie Dočasného výboru č. 3/2 z 29.11.2013 o odvolaní p. 
Látalovej z pozície povereného GS. Pani Látalová ostáva v tejto funkcií do prijatia nového GS 
na základe výberového konania. 
Hlasovanie Za: 5, Proti: 2 (Magál, Obšitníková), Zdržal sa: 0  

 
25. Predsedníctvo prejednalo písomnú žiadosť zamestnankyne SJF p. Látalovej doručenú 
osobne na sekretariát SJF dňa 27.2.2014 vo veci vrátenia jej dovolenkového nároku k stavu z 
11.12.2013, tejto jej žiadosti predsedníctvo nevyhovelo. 
 

 
Zapísal : Ing. Marek Horváth v.r.  Overil : Ing. Jaroslav Ivan v.r. 
         JUDr. Viera Obšitníková v.r. 


